
Zápis z jednání delegátů Unie rodičů za jednotlivé třídy  
7.2. 2023 16:30 – 18:00 

Účastníci schůze: viz prezenční listina 

 

Projednávané body: 

1) Předsedkyně pí. Provazníková, místopředsedkyně pí. Kopecká přivítali společně s pí. ředitelkou 
M. Pavlíkovou přítomné delegáty za jednotlivé třídy. 

2) Aktualizace údajů delegátů a webových stránek UR – v rámci převzetí agendy UR po předchozím 
předsedovi p. Kasalovi, je potřeba aktualizovat některé údaje, včetně kontaktních na webových 
stránkách školy a UR. 

3) Předsedkyně pí. Provazníková stručně seznámila delegáty s dílčími výsledky dotazníkového 
setření mezi rodiči, které řešilo otázku témat tzn. Rodičovských kaváren, využití peněz vybraných 
z příspěvku od rodičů, spokojenost rodičů a součástí byl i návod pro rodiče ohledně placení 
příspěvků do UR. 

Z výsledků prozatím vyplývá, že rodiče nejvíce zajímá téma „Bezpečnost dětí na internetu“ a  
„ moderní učební metody na 5.ZŠ“.  Dále většina rodičů by preferovala využít vybrané 
prostředky na drobnější projekty (např. na návrh jednotlivých učitelů). Z dotazníku dále 
vyplývá, že většina rodičů je nejvíce spokojena obecně s individuálním přístupem školy a 
vyučujících, s metodami výuky, vedením školy. Drobné připomínky byly na téma porcí jídel ve 
školní jídelně.  
Dotazníkové šetření stále probíhá, o tématu Rodičovské kavárny bude rozhodnuto tedy až po 
jeho ukončení, týden po rodičovských schůzkách, tj. druhá polovina února. Současně v rámci 
rodičovských schůzek proběhne výzva od třídních učitelů směrem k rodičům, zda mají nějaké 
nápady, jak využít vybrané příspěvky. 

4) Projekt přístavby školy- pí. Ředitelka M. Pavlíková seznámila delegáty s aktuálním stavem 
projektu přístavby. Na základě dohody s městem došlo k úpravě projektu, který je momentálně 
k projednání na příslušném odboru města. Projekt přístavby zahrnuje např. výtah, nové odborné 
učebny, kabinety.  

5) Pí. Ředitelka M. Pavlíková dále zmínila, že do budoucna by mohlo dojít k odhlučnění jídelny, na 
což v současné době poptává projekt. 

6) Prostřednictvím pí. Ředitelky M. Pavlíkové se na UR obrátila školní družina s požadavkem na 
příspěvek na karneval do výše 5 tis. Kč, což delegáti odhlasovali a podpořili. 

7) Další termín schůzky UR je 14.03.2023 v 16.30 hod. 
8) Program příští schůze delegátů: 

• Seznámení s konečnými výsledky dotazníkového šetření 
• Určení témat rodičovské kavárny 

 

 

Zapsala: A. Kopecká 
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